



Africadoms Flash

Communication bulletin of IAOP - Bulletin de communication de l'IAOP

N° 214

Rome, January 24, 2019

NEW VICAR PROVINCIAL FOR THE VICARIATE OF ANGOLA

Brother **Júlio Gonçalves Candeeiro**, 45, was born in Lobito, Benguela Province (Angola). He made his first profession in the Republic of Benin on 23 September 2000. In 2003 he completed his Bachelor of Theology degree at the Catholic University of West Africa (UCAO) in Abidjan, Republic of Ivory Coast. He made his solemn profession on 08 August 2003 in the Community of Saint Albert the Great (Viana-Angola). He was ordained a priest on January 16, 2005.

Brother Júlio holds a degree in Sociology from the University of Kwazulu-Natal in South Africa where he was also responsible for the postulants. He was Superior of the Santo Alberto the Great Community (Viana); Master of Students; And in 2018, he became the first Prior of the São Tomás de Aquino Convent in Luanda.

He is General Manager of Mosaiko | Institute for Citizenship; and Spiritual Assistant of ACGD - Christian Association of Managers and Directors, named to these positions by CEAST (Episcopal Conference of Angola and São Tomé).

On November 26, 2018, he was elected Vicar Provincial of the Vicariate of Angola for the next four years.



Nouveau Vicaire Provincial pour le Vicariat d'Angola

Le frère **Júlio Gonçalves Candeeiro**, 45 ans, est né à Lobito, province de Benguela (Angola).

Le Frère Candeeiro a étudié Philosophie au Grand Séminaire du Bon Pasteur à Benguela (Angola). Il a fait les vœux simples en République du Bénin, le 23 septembre 2000. En 2003, il a obtenu le baccalauréat en théologie à l'Université Catholique de l'Afrique de l'Ouest (UCAO) à Abidjan, en République de Côte d'Ivoire. Après la profession solennelle, le 8 août de 2003, à la communauté de Saint Albert le Grand à Viana, le frère Júlio a été ordonné prêtre le 16 janvier 2005.

Le Frère Júlio est titulaire d'un diplôme en sociologie à l'Université de Kwazulu-Natal, Afrique du Sud, où il était aussi responsable des postulants. A son retour à Luanda il a été élu supérieur de la communauté Santo Alberto le Grand, à Viana. Après avoir fini son mandat, le frère Júlio a été nommé Maître des étudiants. En 2018, il est devenu le premier prieur du couvent São Tomás de Aquino à Luanda. Actuellement, il est directeur général de Mosaiko | Institut pour la citoyenneté; et assistant spirituel de l'ACGD - Association chrétienne de gestionnaires et de directeurs, nommés par la Conférence épiscopale d'Angola et São Tomé.

Le 26 novembre 2018, il a été élu vicaire provincial du vicariat d'Angola pour les quatre prochaines années.

fr. Charles UKWE, op

Convento Santa Sabina (Aventino) – Piazza Pietro d'Illiria, 1 – 00153 ROMA (ITALIA)
Tel. (39) 0657940555 (Secrétariat) Fax (39) 06570675 – 0657940206 (Socius Africa)
Email: s.africa@curia.op.org